INED is offering TWO researcher positions (category 2, CR2) in 2015.  Applicants must have a speciality in one the following disciplines or themes : 

- Priority speciality A:  International migration flows and their consequences

In no order of priority:
- Speciality B: Demographic analysis of family situations
- Speciality C: Youth and gender. Behaviour, inequality, public policy
- Speciality D: Economic and health consequences of demographic ageing
- Speciality E: Demographic dynamics, societal changes and political transformations in the southern Mediterranean
- Speciality F: Demography and associated disciplines

The application file can be downloaded from INED website, after the competition announcement has been published in the Journal Officiel (around 13 february 2015).

Deadline for obtaining application forms : 11 March 2015 
Deadline for submitting applications : 17 March 2015

More information on: http://www.ined.fr/en/institute/joining-ined/competitive-examination/researchers-examinations/ 

 



 

L'INED ouvre deux postes permanents de chercheur (catégorie 2, CR2) en 2015. Les candidats doivent avoir une spécialité dans une des disciplines ou des thèmes suivants:

-- Spécialité prioritaire A : Migrations internationales: les flux et leurs conséquences

Sans ordre de priorité:
- Spécialité B : Analyse démographique des situations familiales
- Spécialité C: Jeunesse et genre. Comportements, inégalités, politiques publiques
- Spécialité D: Vieillissement démographique: conséquences économiques et sur la santé
- Spécialité E: Dynamiques démographiques, changements sociétaux et transformations politiques au Sud de la méditerranée
- Spécialité F: Démographie et disciplines connexes
Date limite de retrait des dossiers : 11 mars 2015
Date limite de dépôt : 17 mars 2015 (les dossiers devront être déposés au plus tard le 17 mars 2015 à 12 heures ou envoyés le cachet de la poste faisant foi au plus tard le 17 mars 2015 à minuit). 

Pour plus de renseignements : http://www.ined.fr/fr/institut/nous-rejoindre/recrutement-concours/concours-chercheurs/ 

